¡BOMBA!

Todos quieren reapertura y mejorar la situación; Pero al agarrar camión, la cosa se pone dura



Lunes 14 de septiembre de 2020

 $\texttt{CAMPECHE} \cdot \texttt{YUCATÁN} \cdot \texttt{QUINTANA} \ \texttt{ROO} \cdot \texttt{A\~NO} \ 6 \cdot \texttt{N\'UMERO} \ \texttt{1316} \cdot \texttt{www.lajornadamaya.mx}$

GILBERTO, 32 JA'ABO'OB MAANAK U CHAK IK'ALILU SIGLOIL XX 32 AÑOS DEL HURACÁN DEL SIGLO XX

32 JA'ABO'OB MÁANAK U



Bejla'a lunese', ku k'a'ajsa'al, uláak' jump'éel ja'ab, úuchik u jaats' u chan ik'alil Gilberto tu péetlu'umil Yucatán. Mix jump'éel k'iin máan úuchik u k'a'aytal ti' kaaj yaan u k'uchul le iik'o', ka'aj kóoj tu ja'abil 1988. Ba'ax tu seen k'askúuntaje', chikpaj tu jo'oloj, le beetike' ma' páatchaj mix u beeta'al u k'iimbesajil paatria. U muuk' chak ik'ale' mix juntéen yáax ila'ak ichil tuláakal u k'ajla'ayil Yucatán. Oochel Fabrizio León

Este lunes se cumple un año más del paso del huracán Gilberto por la península de Yucatán. En 1988, el aviso a la población llegó apenas unas horas antes de que el ciclón entrara a tierra. Los destrozos, apreciables al día siguiente, obligaron a la cancelación de las fiestas patrias. La fortaleza del meteoro no tenía parangón en la historia regional.